

# Referat 17/03-25

**Mødeleder:** Mathilde

**Referent:** Mathilde

**Dato:** 17/03-25

**Tilstedeværende:** Mathilde, Katja, Juliane, Anja, Thomas, Kent

**Fraværende:** Jacob



<b>Dagsorden:</b>	<b>Konklusion:</b>	<b>Ansvarlig/Deadline</b>
Økonomi:  Vi skal have lavet budget for 2025	Thomas har lavet likviditetsbudget i samarbejde med Kaspar. Det er klar til et nyt møde med kommunen når der er planlagt et nyt.	
Brev til at sende ud idag.	Reminder om generalforsamling Juliane genopstiller ikke Mathilde fratræder sekretær rollen Invitation til maler og arbejdsdage	
Camilla Stormont foredrag. Mette Pedersen har spurg	Vi vil gerne give det hold der bliver aflyst muligheden for at købe en billet til halv pris.	

om en prisreduktion til hendes elever.		
<p>Planlægning af GF</p> <p>Har vi styr på fremlægning af regnskab?</p> <p>Lave en liste over hvad vores medlemmer vil bidrage med til klubben i 2025:</p>	<p>Janus vil gerne være dirigent.</p> <p>Kent har lavet en bestyrelsesberetning.</p> <p>Katja har styr på regnskabet til GF</p> <p>Vi skal have sendt en ny mail ud med mere info. F.eks at Juliane går ud af bestyrelsen.</p> <p>Der er styr på projektor og lærred.</p> <p>Vi mødes en time før inden generel forsamling.</p> <p>Høkkassen holder åbent op til forsamlingen.</p> <p>Behandling af indkomne forslag. Mathilde skriver ned. Åben brainstorm.</p>	
Invitere til arbejdsdage og malerdage.	Vi laver et brev der bliver sendt ud hurtigst muligt.	

<p>Maja:</p> <p>Hvilke arbejdsopgaver?</p> <p>Foder. Virker det med det nye? Hvor meget har vi tilbage?</p> <p>Tilstrækkelig bund i alle bokse, i tilfælde af at alle pludselig skal ind? Og generelt.</p> <p>Er der fundet en høhæk til vallakkerne?</p> <p>Er underviserne klar til mere teori?</p> <p>Blodprøve peter pan?</p> <p>Partmøde?</p> <p>Ryttermærker?</p> <p>Docs dokument til diverse opgaver?</p>	<p>Maja har oprindeligt haft 13 timer er blevet sat ned til 7 timer.</p> <p>En time og kvarter til halvanden på staldarbejde.</p> <p>Vandkopper tjekkes hverdag.</p> <p>Smed tager lang tid.</p> <p>Der kan ikke gives et givent antal tid. Maja kommer med et forslag på 10 timer om ugen.</p> <p>Der er uklarhed over situationen mellem klubben, Maja og SRC. Hvem der skal betale hvilke timer og hvor de timer skal lægges.</p> <p>Hestene syntes det nye foder er spiseligt.</p> <p>Der er blevet opdateret i docs dokumentet.</p> <p>Blodprøve på Peter Pan så fin ud. Dyrlæge foreslår et tjek for blodorm.</p>	
<p>Fra SRC:</p>	<p>Mette vil gerne hjælpe med at kigge på en blodorms prøve.</p> <p>Maler og arbejdsdage:</p> <p>26 og 27. April til arbejdsdag Der inviteres ud til medlemmerne.</p> <p>Der skal males facader.</p> <p>9-10 August til malerdag.</p>	

		Alle: se skema på toilet
<p>Diverse: Dato for næste møde: 17 marts kl 17</p> <p>Lave flere aktiviteter evt. med naboklubber. Man kunne spørge om hjælp til frivilige til stævner og omvendt hjælpe dem.</p> <p>Intaitiv til rytterfitness, Mette Krogh vil gerne spørge ud.</p>		